








25 oktober 2018 Geacht college,  

Met verbazing en hebben wij kennisgenomen van de advertentie van de 
gemeente Tynaarlo betreffende de supermarkt in Ter Borch. 
Wij hebben hierover de volgende vragen aan u  

1. Wat is concreet de nieuwe informatie geweest om deze advertentie nu 
te plaatsen? Dit dossier loopt volgens onze informatie als sinds 2013.  

2. De titel van de advertentie luidt "Wel of niet een supermarkt in Ter 
Boch?" Is dit voor het college een open vraag? of werkt u met uw 
organisatie tezamen met de initiatiefnemer van de supermarkt, al sinds 
2013 aan het mogelijk maken van de komst van de supermarkt en heeft 
u in dat kader ook gronden verkocht aan de intiatiefnemer om dit 
mogelijk te maken?  

3. Sinds de zomer liggen er bij uw college door raadsleden gestelde 
vragen over het verkeer in Ter Borch in relatie tot supermarkt. Die 
vragen heeft het college niet willen beantwoorden omdat u zich focust 
op de zienswijzen notitie. Waarom plaatst u nu deze advertentie die -
volgens u- antwoorden zou geven op vragen die er leven, maar -volgens 
de VVD fractie- vooral meer verwarring zaaien. Kunt u aangeven wat uw 
beweegredenen zijn?  

4. Tevens hebben we een aantal vragen over rollen: 
a. Vanuit welke rol heeft u deze advertentie geschreven? 
b. U stelt vragen, aan wie eigenlijk? Wat is het antwoord van het college 
op elke in de advertentie gestelde vraag? 
c. U beschouwt onderzoeken, maar vanuit welke rol eigenlijk?  

5. Inhoudelijk bevat volgens de VVD fractie de advertentie andere 
informatie dan de informatie die het college tot nu toe aan de raad en 
naar wij hopen, naar de buitenwereld, heeft verstrekt. Wij hebben een 
aantal voorbeelden:  

1. Klopt het dat er oorspronkelijk geen supermarkt zou komen in Ter 
Borch? Op welk vigerend besluit is dat gebaseerd? Volgens de 
VVD is het verhaal van het college tot op heden altijd geweest dat 
het masterplan TerBorch, de eerste visie op de wijkontwikkeling 
(eind jaren 90 en begin 2000) wel een supermarkt had, maar dat 
die supermarkt in het eerste uitwerkingsplan tot bestemmingsplan 
niet is opgenomen. Kunt u aangeven wat waar is?  

2. In de advertentie van de gemeente staan vele argumenten die 
reden zouden zijn om geen enquête te doen en dit samen te 
vatten als een complex onderzoek met wellicht onbetrouwbare 
resultaten. De VVD is van mening dat de gemeente en daarmee 
haar bestuur in de vorm van het college slechts een 
publiekrechtelijk taak heeft in het afwikkelen van een aanvraag 
die een initiatiefnemer bij ons heeft ingediend. En die taak -zo 
was het oordeel van het college en in voorgaande raadsbesluiten- 
was zorgvuldig uitgevoerd. Is het  



college nu zelf initiatiefnemer geworden? Past dit in de rol van het college in 
deze situatie waarin wij voorheen enkel en alleen een publiekrechtelijke taak 
vervulde? Op basis van welk collegebesluit is dit nieuwe standpunt 
ingenomen?  

6. De advertentie bevat volgens de VVD verwarrende informatie over de rol 
van het college. Onder het kopje "is er voldoende behoefte aan een 
supermarkt?" Beschrijft u beschouwend het onderzoek DPO en het onderzoek 
dat door anderen is uitgevoerd. Wat beschouwt u als de rol van de 
gemeentelijke overheid in deze beschrijving? Hoe zou het college zelf het 
antwoord op de vraag "is er voldoende behoefte aan een supermarkt?" nu 
samenvatten?  

De VVD fractie is van mening dat het college met de advertentie actief en 
bewust verwarring zaait over de toekomst van de supermarkt in Ter Borch. U 
brengt nieuwe informatie in die afwijkt van de informatie zoals die tot nu toe 
naar buiten is gebracht. U bent naar de mening van de VVD onduidelijk over 
de rol en de verantwoordelijkheid die op de B en W tafel ligt.  

U stelt dat u niet pretendeert objectief te zijn. Dat hebben wij inderdaad ook 
geconcludeerd. Dat hoeft ook niet. U heeft namenlijk een rol als gemeentelijke 
overheid. Wat wij wel van u verwachten is een rolzuivere opstelling. Wij vragen 
u dan ook te duiden hoe u de rol van de gemeentelijke overheid (en die van 
grondverkoper) ziet in het dossier supermarkt ter Borch EN wij vragen u te 
duiden hoe u deze advertentie daarmee in lijn kunt zien?  

En los van deze meer politieke bespieglingen over rol, taken en 
verantwoordelijkheden, hebben we een hele concrete vraag:  

Waarom neemt het college niet een standpunt in?  

Volgens de VVD hinkt het college nu op 2 gedachten, ten eerste is daar de 
"oude" formele lijn, die al sinds 2013 wordt gevolgd en door meerdere college 
en raadsbesluiten is bevestigd en dat er een supermarkt komt. Deze 
advertentie en ook andere publicaties en uitlatingen lijken een ander standpunt 
te verkondigen, waarvan wij niet weten of het college hier nu wel of geen 
besluit over heeft genomen. De VVD hecht veel waarde aan een betrouwbare 
overheid en welke lijn u ook kiest: duidt uw rol en wees consistent en daarmee 
een betrouwbare overheid en stop met deze verwarrende berichtgeving in de 
vorm van advertenties.  

Wij zien de antwoorden op de door ons gestelde vragen met belangstelling 
tegemoet.  

met vriendelijke groet,  

De VVD fractie, Nina Hofstra 
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